
Zápis 

Výkonná rada Spolku rodičů školy Desítka 

30. května 2023, Kladno 

Datum: 30. května 2023 

Místo:  Kladno 

 

Přítomni:  Pavel Švéda, Renáta Turecká, Jan Krátký, Jana Fialová, Petra Škrdlantová, 

Marie Drápková 

 

Předsedkyně: Jana Fialová 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení jednání výkonné rady Spolku rodičů školy Desítka 

2. Zhodnocení čerpání rozpočtu na školní rok 2022-2023  

3. Ukončení činnosti vybraných členů výkonné rady 

4. Kurz Školkáček 

5. Příměstský tábor 

6. Diskuze 

7. Závěr 

1. Zahájení výkonné rady Spolku rodičů školy Desítka 

Předsedkyně Spolku Jana Fialová zahájila jednání výkonné rady spolku a přivítala přítomné 

členy. Představila program dnešního jednání. 

2. Zhodnocení čerpání rozpočtu na školní rok 2022-2023 

Předsedkyně Spolku informovala o podpořených akcích, mezi které patří žákovský turnaj ve 

vybíjené, konaný v německém Netzschkau v Sasku. Spolek turnaj podpořil jak úhradou 

startovacího poplatku, tak i uhrazením částky za ubytování. 

Další podpořenou aktivitou je krajské kolo v orientačním běhu, které se konalo v květnu 

v oboře Hvězda. Této akce se zúčastnilo 5 žáků školy spolu s pedagogickým dozorem. Spolek 

akci podpořil uhrazením startovného a jízdného. Rovněž Spolek podpořil štafetový běh ve 

Slaném. 

V neposlední řadě se Spolek finančně podílel i na Dni dětí celkovou částkou 9 600 Kč vč.  

dalších 1 500 Kč na odměny pro účastníky školní výzvy „10 000 kroků ke zdraví“. 

I v letošním roce bude Spolek hradit pronájem prostor pro vyřazování 9. tříd v aule školy SPŠ 

a VOŠ Cyrila Boudy. 

Předsedkyně Spolku informovala o uzavření darovací smlouvy se školou na souhrnný finanční 

dar ve výši 17 200 Kč neúčelově určený. Z finančních prostředků budou pořízeny pomůcky 

pro 1. stupeň, laminátory a paravany do vestibulu školy. 

Pokladní Spolku Petra Škrdlantová informovala o aktuálních stavech účtů Spolku. Rovněž 

informovala o vyplácení 20% částek z příspěvků tříd, o které si nyní učitelé ke konci roku hojně 

žádají ve spojení se školními výlety a drobnými odměnami k vysvědčení. 

Bez hlasování. 



3. Ukončení činnosti vybraných členů výkonné rady  

Po letité práci pro Spolek se na základě vlastní žádosti rozhodli bývalý předseda Ing. Pavel 

Švéda, Jan Krátký a Renáta Turecká ukončit své působení ve Spolku. Žádosti o ukončení 

členství byly vzaty na vědomí. Dodatečně písemně o ukončení členství ve Spolku požádal i 

Pavel Volf. I tato žádost byla vzata na vědomí. 

Bez hlasování. 

4. Kurz Školkáček 

Předsedkyně Spolku informovala, že po delší odmlce způsobené obdobím COVID, se 

v letošním školním roce opět uskutečnil přípravný kurz pro budoucí prvňáčky Školkáček. Na 

kurz bylo přihlášeno celkem 34 dětí. Kurz vedly budoucí učitelky prvních tříd. S oběma 

učitelkami byly uzavřeny dohody o provedení práce. 

 

Bez hlasování. 

 

5. Příměstský tábor 

Na předchozí úspěšné příměstské tábory naváže i ten letošní, který se uskuteční v termínech 

10. – 14. 7. 2023 a 17. – 21. 7. 2023. Celkem se táboru zúčastní 41 dětí. V letošním roce byly 

s vedením tábora domluveny změny ve výběru poplatku (rodiče mohou platit přímo na účet 

Spolku vč. vystavení faktur v případě žádosti) a v platbě faktur za občerstvení napřímo 

dodavateli. 

Rovněž budou uzavřeny dvě dohody o provedení práce s oběma vychovatelkami. 

Bez hlasování. 

 

6. a 7. Diskuze a závěr  

V závěru jednání proběhla diskuze ohledně předávání agendy nové předsedkyni a směřování 

Spolku v dalším období. 

Příští jednání výkonné rady Spolku se uskuteční v červenci 2023. Na programu bude zejména 

příprava rozpočtu na školní rok 2023-2024 a hlasování o zaslaných požadavcích na 

financování pomůcek pro školu. 

 

 

 

Zapsala a schválila:  Jana Fialová 

Ověřila:  Petra Škrdlantová 


